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Z á p i s 

 Ze schůze Výboru KCHČF, která se uskutečnila 
 v pátek dne 15. září 2023od 10.00 h při 60. MFH  

Lovecká chaty Mysliveckého spolku Kladeruby. GPS : 49.50017057N, 17.8692606E 
 
 
Přítomní: Tinka, Brziak, Rataj, Suchánek, Hermann, Dočkalová. 
Přítomní hosté: Štarman, Uchytil, Neradilová, L. Nehyba, Kubec. 
Omluveni: Havlát, Matějáková, Rébová, Oplt, Horová. 
Neomluveni: Nikdo 
Prezenční listina příloha č. 1. 
 
Program jednání: 
 
1. Zahájení 
Schůze byla zahájena předsedou spolku Josefem Tinkou v 10.35 h po příjezdu všech 
přítomných (viz prezenční listina příloha č. 1). Obzvláště přivítal ředitele MFH pana 
Nehybu a pana Mgr. Kubece, předsedu spolku, kde se v příštím roce uskuteční 
Světový pohár 2024. 
 
 
 
2. Kontrola zápisu posledního jednání výboru klubu 
K minulému zápisu nebyly ze strany členů výboru klubu uplatněny žádné výhrady 
ani připomínky. 
 
 
3. Informace o korespondenčním hlasování 
 
Korespondenčně bylo 
Odsouhlaseno – Logo pro Světový pohár 2024 

- Plán zkoušek na rok 2024 (odesláno ČMKJ) 
- Scan pro předsedu (již zakoupeno) 

 
Neodsouhlaseno – souhlas s udělením CACT asociaci – k tomu následně podána 
informace – jednak vyvíjí aktivity p. Smrž (udělen trest ČMMJ), jednak nelze se z jejich 
VZ nominovat do Kvalifikační soutěže na MRK. Podezření na neoprávněné zadávání 
titulů – bude řešeno s ČMKJ (Tinka a Suchánek). 
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4. Ekonomická a finanční situace klubu – pro omluvenou nepřítomnost ekonomky 
přednesl informaci předseda klubu 

 
 
5. Informace o stavu členské základny 
Informaci podala matrikářka klubu cca 70 % upomenutých „neplatičů“ zaplatilo 
členství nejméně na rok 2023. 
Přehled členské základny viz písemná zpráva příloha č. 2 
 
JM 180, Stč 145 +3, VČ 140, JČ 91, SM 87, Svč 63, ZČ 49, zahraničí 15. 
Celkem členů 770. 
 
 
6. Zajištění klubových výstav 2024  
 
Oznámení klubových výstav zasláno v termínu na ČMKU. 
Viz předchozí zápis. 
Datum akce: 1. 6. – KV bez KV – garant JČ pobočka – Martinice (Stč. Kraj) 
                       15. 6. KV s KV – Náměšť na Hané – SM kraj 
  13. 9. (pátek) Speciální výstava při Světovém poháru (nahlášena Litomyšl 
– nutno nahlásit změnu na ČMKU místo konání Horky). – zajistí Rataj. 
Příloha č. 3 
                        
 
7. Hodnocení proběhlých výstav 2023  
 
Při nepřítomnosti hlavního poradce se ujal slova jeho zástupce Pavel Hermann a 
konstatoval, že hodně fen bylo hodnoceno s výškou 58 cm, tedy na dolní hranici 
kohoutkové výšky. Do budoucna navrhuje tuto situaci pečlivě sledovat. 
Dále doplnil, že v letošním roce byla slabší kvalita předvedených jedinců v Náměšti 
na Hané. 
 
 
8. Informace o výstavě Konopiště 2023 
 

K tomu doplnil Mgr. Rataj, že na Speciální výstavu na Konopiště je přihlášeno 80 
psů, což je o 21 psů méně než loni. Nicméně opět to bude nejpočetněji obsazená 
klubová výstava. 
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Pavel Hermann přiveze na výstavu banery z MFH, následně si je převezme Ing. Pavel 
Horák na KPZ a následně je uskladní pro další rok. 
 
 
 
9. Informace poradce chovu 
 
Krátkou zprávu přednesl zástupce hlavního poradce chovu Pavel Hermann- úplně 
přesná čísla neví, ale podle informací, které má bude v letošním roce pravděpodobně 
méně vrhů i méně štěňat, navíc v současné době se štěňata hůře prodávají. 
 
 
 
10. Informace o klubových zkouškách za r. 2023 a projednání plánu na r. 2024 
 
Proběhlé zkoušky: 
KZV – 22.4. 2023 na OMS Mělník – informace podána – VR Mgr. Rataj – vše zajištěno 
Pohár SVč. Pobočky – informace podána –  
KLZ Rokycany – vše proběhlo, informace podána 
JČ Derby – nemá informace – nutno neprodleně poslat 
MJD – startovalo 19 psů – uspělo 12 účastníků – dobře připraveno, informace podána 
 
Zkoušky na 2024 – schváleno korespondenčně viz příloha č. 4 
 
Po diskuzi nutno prověřit čekatelství zadávané asociací v roce 2023 – Suchánek + 
Tinka u předsedy ČMKJ p. Dalibora Smékala. 
 
 
11. Informace k přípravě Světového poháru 2024 
 
Informace ke Speciální výstavě 2024 (při SP) a samotnému Světovému poháru 
přednesli střídavě Ladislav Štarman a Mgr. Kupec. 
Výstava – proběhne v pátek 13. 9. ve sportovně kynologickém areálu v obci Horky. 
Rozhodčí deleguje klub na návrh CHR – bude i výběr do chovu. 
Nutno nahlásit změnu místa na ČMKU – provede Rataj. 
Rataj zašle a následně překontroluje propozice na výstavu. (S překladem pomůže 
Ing. Silva Neradilová.) 
Rataj zašle plnou moc na Ladislav Štarman a Mgr. Pavel Kupec. 
Pro celou akci bude k dispozici pobočný účet klubu (pomocí VS nutno oddělit platby 
na výstavu a startovné na SP) – poradí Rataj podle roku 2018. 
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Světový pohár 2024 – bude realizován bez spolupráce s OMS – nezadává se lovecká 
upotřebitelnost nejsou nutné kartičky LU (OMS se oznamuje). 
Na SP nutno zajistit mezinárodní rozhodčí – např. Knap a Jugovič ze SR. 
 
 
12. Informace členů výboru 

- Dočkalová – kroniku na klubu doveze pouze na pátek a neděli. 
- Brziak – pro nepřítomnost Ing. Horové tlumočí žádost 

Západočeské pobočky na zakoupení čtečky čipů. 
Po diskuzi členů výboru přistoupeno k hlasování o nákupu čtečky 
čipů  pro ZČ pobočku. 
Pro: 0                   Proti: 4            Zdrželo se: 2 
Nákup čtečky čipů nebyl schválen. 

- Brziak – informoval o článku v časopisu „Na Kafíčko“, který 
poškozoval ČF. Hovořil se šéfredaktorkou, nebude se opakovat. 

- Rataj – informoval o článku v Myslivosti 8/2023 
         Informoval o úrazu Ing. Novotného 
Informoval o nemožnosti vybírat do chovu jedince, kteří jsou 
vypsáni z ČLP a patří zahraničnímu majiteli. Takového psa nelze 
vybrat do chovu i kdyby byl jeho majitel veden mezi zahraničními 
členu klubu. Je povinnost zahraničního majitele zapsat exportované 
štěně do plemenné knihy ve státě, kam bylo štěně vyvezeno. 

- Suchánek – Plaketa MFH naposledy snad OMS Benešov. Rataj bude 
volat Vojtu Poslušného a Evu Pavlíkovou. 
                   Navrhuje zjistit od zahraničních účastníků, zda budou i 
na MJD (úkol pro mezinárodního sekretáře – nutno operativně 
řešit). 

- Hermann – žádá o změnu termínu OLV SM pobočky ze 7. 10. na 8. 
10. 2023 – výbor jednomyslně schvaluje a ukládá povinnost zveřejnit 
změnu termínu OLV na webových stránkách klubu. 

- Neradilová – přednesla informaci o chovu ČF v Norsku (není klub), 
dala na zváženou změnu loga – k tomu Rataj – Logo je v této podobě 
evidováno na patentovém úřadu. 

 
 
13. Diskuze 
Věcně diskutováno k jednotlivým bodům při jejich projednávání – samostatný bod 
nebyl otevřen. 
 
 



5 

 

14. Zpráva zástupce DR 
 
Schůze výboru se účastnil pouze Ladislav Štarman a Břetislav Uchytil – kontrola 
účetnictví bude provedena – DR neřešila žádná porušení normativů klubu. 
 
 
15. Kontrola zajištění MFH 
 
O přípravě MFH hovořil ředitel memoriálu p. Libor Nehyba – vše náležitě připraveno. 
Představení psů po losování zajisti Pavel Hermann. 
Informoval o časech otevření kuchyně pro rozhodčí a účastníky. 
Informoval o povolené uzávěře – přišla do DS – přeposlal p. Rataj. 
Zajištění loveckých fanfár. 
Předpokládané ukončení memoriálu je plánováno na neděli nejdéle do 18.00 h 
 
 
16. Závěr 
 
Příští schůze se uskuteční v plánovaném termínu t. j. v pátek 24. 11. 2023 
prostřednictvím videokonference. Bude doručena samostatná pozvánka s programem 
a následně bude rozeslán link pro připojení je schůzi - zajistí Rataj. 
Případné omluvy adresovat jednateli nebo předsedovi – budou společně koordinovat. 
 
 
Zapsal Mgr. Rataj                                                            Ověřil:        Josef Tinka 
 
                                                                                                                Petr Brziak 
 


